

**SUMMARY OF ACADEMIC ACHIEVEMENT AND FUNCTIONAL PERFORMANCE**

Student Name: \_\_\_\_\_

**SUMMARY OF ACADEMIC ACHIEVEMENT AND FUNCTIONAL PERFORMANCE - School Age**

Student Name: \_\_\_\_\_

District/School Name: \_\_\_\_\_

Dear \_\_\_\_\_ :

Now that you have graduated or are beyond school age, we are providing you with a *Summary of Academic Achievement and Functional Performance* to assist you in planning for the future. This summary is divided into four parts. Part 1 provides information we currently maintain about you. Part 2 summarizes your academic achievement and functional performance in school. Part 3 provides recommendations for assistance you may need to meet your postsecondary goals. Part 4, which is optional, gives you a chance to provide information related to your achievement and performance.

**Part 1: Student Information**

Student Name: \_\_\_\_\_ Date of Birth: \_\_\_\_\_

Year of Graduation/Exit: \_\_\_\_\_

Student Address: \_\_\_\_\_

City, State, Zip: \_\_\_\_\_

Student Phone: \_\_\_\_\_

Current School: \_\_\_\_\_ Current School Phone: \_\_\_\_\_

**Part 2: Summary of Student Performance**

<b>ACADEMIC ACHIEVEMENT (if appropriate)</b>	<b>ACCOMMODATIONS</b>	<b>RECOMMENDATIONS</b>
<b>FUNCTIONAL PERFORMANCE (if appropriate)</b>	<b>ACCOMMODATIONS</b>	<b>RECOMMENDATIONS</b>
Career/Vocational		
Social Skills and Behavior		
Independent Living Skills		

**SUMMARY OF ACADEMIC ACHIEVEMENT AND FUNCTIONAL PERFORMANCE Student Name:**

**Part 3: Recommendations to Assist Student in Meeting Postsecondary Goals**

POSTSECONDARY GOALS	NEXT STEPS	OFFICE/AGENCY	CONTACT INFORMATION	REASON FOR CONTACT
Postsecondary Education and Training:				
Employment:				
Upon exiting high school, was the student employed in a competitive integrated setting? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No				
Independent Living:				

**Part 4: Student Perspective (Optional)**

Please answer the following questions based upon your high school experiences:	
In the past, what supports have been tried by teachers or by you to help you succeed in school (e.g., aids, adaptive equipment, physical accommodations, other services)?	
Which of these accommodations and supports has worked best for you?	
What strengths and needs should professionals know about you as you enter the postsecondary education or work environment?	

We have enclosed a copy of this document for you to share with your parents. We also will place a copy in our records. If you have questions concerning this document, please contact:

Name: \_\_\_\_\_

Phone: \_\_\_\_\_

Email Address: \_\_\_\_\_

For help in understanding this form, an annotated *Summary of Academic Achievement and Functional Performance* is available at [www.pattan.net](http://www.pattan.net) Type "Annotated Forms" in the Search feature on the website.

If you do not have access to the Internet, you can request the annotated form by calling PaTTAN at 800-441-3215.

## RÉSUMÉ DES RÉUSSITES SCOLAIRES ET DES PERFORMANCES FONCTIONNELLES

Nom de l'élève :

## RÉSUMÉ DES RÉUSSITES SCOLAIRES ET DES PERFORMANCES FONCTIONNELLES - Âge scolaire

Nom de l'élève : \_\_\_\_\_

Nom du District/de l'École : \_\_\_\_\_

Cher/Chère \_\_\_\_\_ :

Maintenant que vous avez obtenu votre diplôme ou que vous avez dépassé l'âge scolaire, nous vous fournissons un *Résumé des Réussites Scolaires et des Performances Fonctionnelles* pour vous aider à planifier l'avenir. Ce résumé est divisé en quatre parties. La partie 1 fournit des informations que nous conservons actuellement à votre sujet. La partie 2 résume votre réussite scolaire et votre performance fonctionnelle à l'école. La partie 3 fournit des recommandations sur l'aide dont vous pourriez avoir besoin pour atteindre vos objectifs postsecondaires. La partie 4, qui est facultative, vous donne la possibilité de fournir des informations relatives à vos réalisations et à vos performances.

### Partie 1 : Informations de l'élève

Nom de l'élève : \_\_\_\_\_ Date de naissance : \_\_\_\_\_

Année d'obtention du diplôme/sortie : \_\_\_\_\_

Adresse de l'Élève : \_\_\_\_\_

Ville, Etat, Code postal : \_\_\_\_\_

Téléphone de l'élève : \_\_\_\_\_

École actuelle : \_\_\_\_\_ Téléphone de l'école actuelle : \_\_\_\_\_

### Partie 2 : Résumé des performances des élèves

RÉUSSITES SCOLAIRES (le cas échéant)	AMÉNAGEMENTS	RECOMMANDATIONS
PERFORMANCES FONCTIONNELLES (le cas échéant)	AMÉNAGEMENTS	RECOMMANDATIONS
Carrière/professionnelle		
Compétences sociales et comportement		
Compétences de vie autonome		

## RÉSUMÉ DES RÉUSSITES SCOLAIRES ET DES PERFORMANCES FONCTIONNELLES

Nom de l'élève :

### Partie 3 : Recommandations pour aider les élèves à atteindre leurs objectifs postsecondaires

OBJECTIFS POSTSECONDAIRES	PROCHAINES ÉTAPES	BUREAU/AGENCE	COORDONNÉES	MOTIF DU CONTACT
Éducation et formation postsecondaires :				
Emploi:				
À la sortie de l'école secondaire, l'élève était-il employé dans un milieu intégré concurrentiel ? <input type="checkbox"/> Oui <input type="checkbox"/> Non				
Vie autonome :				

### Partie 4 : Point de vue de l'élève (facultatif)

Veuillez répondre aux questions suivantes en fonction de vos expériences au lycée :	
Dans le passé, quels soutiens ont été essayés par les enseignants ou par vous pour vous aider à réussir à l'école (par exemple, aides, équipement adapté, aménagements physiques, autres services) ?	
Lequel de ces aménagements et soutiens a le mieux fonctionné pour vous ?	
Quels sont les points forts et les besoins que les professionnels devraient connaître à votre sujet lorsque vous commencez des études postsecondaires ou un environnement de travail ?	

Nous avons joint une copie de ce document pour que vous puissiez la partager avec vos parents. Nous inscrirons également une copie dans nos dossiers. Si vous avez des questions concernant ce document, veuillez contacter :

Nom : \_\_\_\_\_

Téléphone : \_\_\_\_\_

Adresse d'e-mail : \_\_\_\_\_

Pour vous aider à comprendre ce formulaire, un *Résumé des Réussites Scolaires et des Performances Fonctionnelles*

annoté est disponible sur [www.pattan.net](http://www.pattan.net) Saisissez « Formulaires annotés » dans la fonction de recherche sur le site web.

Si vous n'avez pas accès à Internet, vous pouvez demander le formulaire annoté en appelant PaTTAN au 800-441-3215.